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過去三年的疫情已經改變了人類的生活及工作型態，包括

公司學校及聚會。有人適應不良，但我們卻認為主恩夠

用。主耶穌一直與我們同在，祂也在喚醒教會及基督徒起

來面對末日的挑戰！

今天許多年輕人已意識到這快速轉變的世界，而開始深思

盼望的緣由及如何把握短暫的人生。感謝主，一些台裔下

一代基督徒已決意遵行上帝旨意，走在宣教最前線。今年

的宣教大會我們將在線上邀請幾位台裔第二三代宣教師來

分享他們的見證。歡迎您來參加並給他們最熱切的鼓勵。

願我們一棒接一棒把福音傳到地極並迎接主耶穌再來。

時間：East Coast(美東)10am -2pm; CA(加州)7am-11am;  Taiwan(台灣)12/3 11pm-12/4 3am

陳克銘 宣教師
Kemin Chen
（Nepal)

詳情請見

附件說明

Zoom

線上聚會

The pandemic over the past three years has changed the way people

live and work, including corporate, schools and gatherings. Some people

are maladjusted, but we have to say that the Lord's grace is

sufficient. The Lord Jesus is always with us, and He is awakening the

church and Christians to face the challenges of the end times!

Many young people today are aware of this rapidly changing world and

begin to ponder the source of hope and how to grasp the short life.

Thank the Lord that some of the next generation Taiwanese

Christians have decided to follow God's will and be at the forefront of

mission. In this year's TMF Mission Conference, we will invite several

Taiwanese second- and third-generation missionaries to share their

testimonies online. You are cordially invited to attend and give them

the warmest encouragements. May we spread the gospel to the ends

of the earth and welcome the Lord Jesus back!
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2022宣教大會 參加方式
Date/Time(日期/時間): December 3rd(12/3): 

East Coast(美東)10am -2pm;CA(加州)7am-11am; Taiwan(台灣)12/3 11pm-12/4 3am

Click Link直接連結: 

https://us02web.zoom.us/j/85250076902?pwd=MjExdWRBVDE3YklGUTRZUmoyeVJWQT09

如果你的電腦沒有安裝ZOOM, If ZOOM has not been installed in your computer:

(a) Indirect Link間接連結: 先按click Link 按 click Launch Meeting 下方:按underneath: click

Having Issues with Zoom Client? Join from your Browser  you are on ZOOM Meeting

(b)Indirect Link 間接連結: Zoom ID: 85250076902; Pass Word密碼: 777
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陳克銘 宣教師 Kemin Chen
燕窩事工 – 東南亞

我們事工的整個異象和我們內心的渴望其實非常單純 我們愛耶穌，照主耶

穌所應得的，不管需要付出什麼，不管是什麼代價我們樂意願意這樣做此

外，我們希望門徒訓練和培養其他人，當地的信徒，也看到耶穌的美麗和

愛，並通過以親密和徹底的無私的愛來靠近祂好回應主耶穌的美麗和愛。實

際上，目前，東南亞的燕窩事工通過七個不同的事工來實現這一目標。請來

了解我們的事工與為我們代禱。
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石頌虔 宣教師 Jimmy Shyr
如今神對我的呼召

當我們看到尼泊爾人進入他們神聖指定的命定並進入與以色列有關的

呼召（羅馬書 11:11, 30-31），我也對遠東包括為中國、韓國、日

本，特別是我自己的台灣人有越來越大得負擔。 我相信上帝對有一個

東亞有一個特別呼召就是在末世的時候要成為上帝憐憫以色列和猶太

人的器皿 我相信即使是現在，神也在遠東興起代禱者為了以色列的救

恩特別有負擔！
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Timmy Chen ＆ Judy Chen
What Has God Called TDCA To Do?

God has called the Tabernacle of David Christian Academy (TDCA) to educate

children according to their God-given design. We believe that God has placed

His handprint in each child and we have the honor of partnering with teachers

and parents to unlock their potential. We equip young leaders in the context

of prayer and worship alongside an excellent education because each child

needs both an intimate relationship with God and a solid education to change

the world. Our school also values lifelong friendships and Christ-centered

lifestyles because it is the presence of God both in us and in community that

brings transformation ！
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